



Version française plus bas

POC Talk February 2024

In this issue

- Committee News
- Education News
- Development News
- Membership News
- Social Media

COMMITTEE NEWS

NEWS FROM THE POC 25TH ANNIVERSARY COMMITTEE



It's time to celebrate POC's 25th year and to register for our upcoming webinars on the event page:

March 7th - [Webinar 5/25 Beyond the Spotlight: Elevating Your impact After the Interview](#)

March 21 - [Webinar 6/25 - Behind the Scenes: Organizing on TV - Real Stories from the Set](#)

For the SIG - Working with Older Adults or Seniors, the next meeting will take place:

April 8, 2024, 5:00 pm MT, 7:00 pm EST

Our speaker is one of our own POC members and is:

Cheryl Myers RN BScN

RN/Leader/supervisor/ Manager/Educator

Title: Dementia, the Journey Trainer

Here is a little about Cheryl:

Cheryl is a dedicated caregiver with a lifelong commitment to helping others, starting her journey at 16 and becoming a registered nurse in the 1980s before earning her degree from STFX University in 2000. With decades of nursing experience, Cheryl noticed a growing need for older adults to age in place comfortably. This realization led her to discover a U.S. company that specialized in helping seniors adapt to their changing circumstances, which ultimately inspired her to found Peaceful Places: Organizing, Downsizing, and Relocating. Cheryl's passion for assisting seniors in maintaining their independence became evident through her work, such as aiding a client whose wife had dementia by organizing their home for safety and accessibility. Her dedication garnered recognition from the Department of Seniors in Nova Scotia, leading to the adoption of similar services province-wide. As an advocate for seniors' rights to age in place, Cheryl continues to push for recognition of organizers as integral members of the interdisciplinary team supporting seniors in Nova Scotia.

Please contact Nicole at nicole@eazypeazydownsizing.ca, if you have any questions or would like to join the group.

Mark your calendar for the next POC 25 Quarterly Party

Connect with your fellow organizers, commemorate our 25th anniversary, and catch up on the quarter's highlights. Join in on games and win prizes, including chocolate and a POC credit. And remember, what happens at the parties, stays at the parties.

April 25, 2024 8:00pm Eastern

P2: Party With The Pros: No I'm Not A ... Hosted by Elinor Warkentin

Q2's theme is Public Awareness: What we do. This party will be looking for the funny parts of our work. Did I think I would be laying in a bed of dust bunnies under a bed pulling out a heavy box of photos for my 80+ year old client? No. But I'd do it again and don't regret any beds I've crawled under. Bring your best stories. Games will include: Bingo, Never Have I Ever, Two Truths and A Lie.

Party With The Pros Registration

NEWS FROM THE NOMINATING COMMITTEE



Show your love for organizing as well as your professional community by volunteering with POC. Volunteering with POC merges your passion for organizing with the opportunity to make a meaningful difference in our community of professional organizers here at POC.

Whether you are a seasoned organizer or you are just beginning to explore the world of professional organizing, our diverse community needs your unique skills and perspectives.

Current Volunteer Opportunities:

- **National Conference Committee** - The National Conference Committee is made up of 4 lead positions and numerous sub-committee volunteers and we are still looking to fill some of those positions. This year is going to be especially exciting as it will be IN PERSON in Toronto plus our new association management company are wizards at putting on conferences. Our management company, MCI are known for their unwavering commitment to excellence and innovation in event planning!
- **Education Committee** - Our Education Committee is currently working hard on reviewing and editing on new recorded courses and they need some help! We are specifically looking for a French speaking member to join the Education Committee. Even if you don't speak French but are interested in assisting with course creation then let me know.
- **Nominating Committee** - We are looking for a few more volunteers to join the Nominating Committee.
- **Short-Term Volunteers** - We are always looking for volunteers to add to our short-term volunteer list. This is a list of potential volunteers who we can call on for specific "one-off" tasks/projects and requires no regular commitment.

If any of these volunteer roles interest you or if you would like to chat about offering a few hours of your time to help out where needed, please reach out to me at nominatingchair@organizersincanada.com. I would love to talk to you about how volunteering can help you and get you started in the process.

EDUCATION NEWS

The Education Committee wants your Google Reviews! POC has a Google Business Profile to highlight our Association as well as our professional development courses and we would love your help to build up our reviews. You can comment on anything about POC (membership, benefits, summit, networking, etc.) but if you've taken any courses, it would be great if you can leave a review about them.

Find us on Google here: <https://maps.app.goo.gl/F743XsG81ySSWDRd8>.

If you have a penchant for education and want to bring some fresh ideas and perspective to the Education Committee then we invite you to join our fun and dynamic group! To volunteer please reach out to Julie at dir-volunteers@organizersincanada.com.

On that note, we would also like to extend a heartfelt thank you to Collette Oswald and Jessica Ney for all of their work, they will both be missed from the committee!

Allison Weigensberg

[Director of Education](#)

DEVELOPMENT NEWS

National Associate Member Renewal



[1-800-GOT-JUNK?](#) is a full-service junk removal company, providing same or next-day service. If your clients need junk removal, 1-800-GOT-JUNK? will provide a free, no-obligation estimate.

Regional Associate Member Renewal

STORAGE WARRIOR



Buying entire estates and collections in British Columbia, from comic books to vintage electronics, and everything in between. We make sure you don't throw away anything valuable by accident, and often WE PAY YOU for your unwanted items! We help with sorting, downsizing, donation loads, and junk removal.

Jessica Oman

Email: hello@storagewarrior.ca

Phone: 778-887-5565

Website: www.storagewarrior.ca



ATLAS JUNK REMOVAL INC.

Atlas Junk Removal Inc. is a locally owned and operated junk disposal service in Victoria BC. We offer affordable Full-Service Removal and Bin Rental options for the disposal of furniture, appliances, electronics, renovation, construction material, yard waste and more. We provide the friendly, professional service you want, combined with the time savings you need.

Phone: 250-589-2467

Email: info@atlasjunkremoval.ca

Contact: Aaron Lawson



Simplify Storage with Vaultra's Premium Door to Door Service

Experience the ultimate convenience with **Vaultra** Storage's **Door to Door** service. Say goodbye to the hassle of truck rentals and facility visits. Streamlining the process for seamless and convenient client experiences. As a Professional Organizer, you strive to provide to-notch service to your clients and expect the same level of service from your partners. Vaultra Storage's Door-to Door service is revolutionizing the way that we take care of all your client's storage and moving needs when they need temporary storage for their belongings. When it comes to all things Moving and Storage, "We've Got Room For That"!

MEMBERSHIP NEWS

Congratulations to the following member who recently earned their Gold Leaf status!

Alison Lush – ALISON LUSH CERTIFIED PROFESSIONAL ORGANIZER – Montreal, QC

Professional Organizers in Canada's Social Media Pages



Facebook

3,471 followers (24 new)

4,010 post reach

1,037 post engagements

3 471 followers (24 nouveaux)

4 010 portée du message

1 037 engagements de messages



**Professional Organizers
in Canada**

@professionalorganizerscanada

Instagram

2,037 followers (43 new)

1,117 accounts reached

161 post interactions

9,388 impressions

2 037 followers (43 nouveaux)

1 117 comptes atteints

161 interactions avec les messages

9 388 impressions



1,101
posts

2,037
followers

553
following

POC - Professional Organizers in Canada

Community

National Association of Professional Organizers 🇨🇦

Need to find an Organizer?

Want to be a Professional Organizer?

Visit our site to learn more! 🙌🙌🙌

linktr.ee/organizersincanada

Professional dashboard

1.1K accounts reached in the last 30 days.

Missed an issue of POC Talk or want to see a previous issue?

Did you know you can find back issues of POC Talk from April 2016 onwards? Past issues of POC Talk are available on the website in the Members Only area, on the POC Talk page (login required).



Professional Organizers in Canada is a proud affiliate of
NAPO, ICD, NASMM, APDO, and FFPO

Professional Organizers in Canada recognizes and thanks all our Associate
Members for their ongoing support and partnership.

1-800-GOT-JUNK?[®]
THE WORLD'S LARGEST JUNK REMOVAL SERVICE


TRANSITIONSquad[®]

maxsold

Get in on the auction!

ShelfGenie®

a neighbourly® company



ATLAS JUNK REMOVAL INC.





ZENSURANCE



We've Got Room For That™



LE GROTTÉ

Estate & Contents Sales



Bulletin des OPC - Février 2024

Dans cette édition

- Nouvelles des comités
- Nouvelles de l'éducation
- Nouvelles du développement
- Nouvelles des membres
- Médias sociaux

NOUVELLES DES COMITÉS

NOUVELLES DU COMITÉ DU 25E ANNIVERSAIRE DU POC



Il est temps de célébrer la 25e année des OPC et de s'inscrire à nos prochains webinaires sur la page des événements :

7 mars - [Webinaire 5/25 Au-delà des projecteurs : Améliorer votre impact après l'entretien](#)

21 mars - [Webinaire 6/25 - Dans les coulisses : L'organisation à la télévision - Histoires vraies du plateau](#)

Inscrivez votre calendrier pour la prochaine fête trimestrielle des OPC 25.

Rencontrez vos collègues organisateurs, commémorez notre 25ème anniversaire, et rattrapez les faits marquants du trimestre. Participez aux jeux et gagnez des prix, y compris du chocolat et un crédit des OPC. Et n'oubliez pas : ce qui se passe aux fêtes reste aux fêtes.

25 avril 2024 20h00 (heure de l'Est)

P2 : Fête avec les pros : Non, je ne suis pas un ... Animé par Elinor Warkentin

Le thème du T2 est la sensibilisation du public : Ce que nous faisons. Cette soirée sera l'occasion de découvrir les aspects amusants de notre travail. Est-ce que je pensais que je m'allongerais dans un lit de lapins de poussière sous un lit et que je sortirais une lourde boîte de photos pour mon client de plus de 80 ans ? Non. Mais je le referais et je ne regrette aucun des lits sous lesquels j'ai rampé. Apportez vos meilleures histoires. Les jeux comprendront : Bingo, Jamais je ne l'ai fait, Deux vérités et un mensonge.

Inscription à la fête des pros

NOUVELLES DE LA COMMISSION DES NOMINATIONS



Montrez votre amour de l'organisation et de votre communauté professionnelle en devenant bénévole aux OPC. Le bénévolat avec les OPC fusionne votre passion pour l'organisation avec l'opportunité de faire une différence significative dans notre communauté d'organiseurs professionnels ici aux OPC.

Que vous soyez un organisateur chevronné ou que vous commenciez à peine à explorer le monde de l'organisation professionnelle, notre communauté diversifiée a besoin de vos compétences et de vos perspectives uniques.

Possibilités de bénévolat actuelles :

- **Comité de la conférence nationale** - Le comité de la conférence nationale est composé de quatre responsables et de nombreux bénévoles des sous-comités, et nous cherchons encore à pourvoir certains de ces postes. Cette année sera particulièrement excitante car elle se déroulera EN PERSONNE à Toronto et notre nouvelle société de gestion de l'association est une magicienne de l'organisation de conférences. Notre société de gestion, MCI, est connue pour son engagement inébranlable en faveur de l'excellence et de l'innovation dans la planification d'événements !
- **Comité de formation** - Notre comité de formation travaille actuellement d'arrache-pied à la révision et à l'édition de nouveaux cours enregistrés et il a besoin d'aide ! Nous recherchons plus particulièrement un membre francophone pour rejoindre le comité d'éducation. Même si vous ne parlez pas français mais que vous souhaitez participer à la création de cours, faites-le moi savoir.
- **Comité de nomination** - Nous recherchons quelques volontaires supplémentaires pour rejoindre le comité de nomination.
- **Bénévoles à court terme** - Nous sommes toujours à la recherche de bénévoles pour ajouter à notre liste de bénévoles à court terme. Il s'agit d'une liste de bénévoles potentiels auxquels nous pouvons faire appel pour des

tâches/projets spécifiques "ponctuels" et qui ne nécessitent pas d'engagement régulier.

Si l'un de ces rôles bénévoles vous intéresse ou si vous souhaitez discuter de la possibilité d'offrir quelques heures de votre temps pour aider là où c'est nécessaire, n'hésitez pas à me contacter à l'adresse nominatingchair@organizersincanada.com. Je serais ravie de discuter avec vous de la manière dont le bénévolat peut vous aider et de vous aider à démarrer le processus.

NOUVELLES DE L'ÉDUCATION

Le comité de la formation aimerait vos commentaires sur Google ! Les OPC disposent d'un profil d'entreprise Google pour mettre en avant notre association ainsi que nos cours de développement professionnel, et nous aimerions que vous nous aidiez à augmenter le nombre de nos commentaires. Vous pouvez écrire des commentaires sur tout ce qui concerne les OPC (adhésion, avantages, sommet, réseautage, etc.), mais si vous avez suivi des cours, nous serions ravis que vous laissiez un commentaire à ce sujet également.

Retrouvez-nous sur Google ici : <https://maps.app.goo.gl/F743XsG81ySSWDRd8>

Si vous avez un penchant pour la formation et l'éducation et que vous souhaitez apporter de nouvelles idées et perspectives au comité de la formation, nous vous invitons à vous joindre à notre groupe amusant et dynamique ! Pour devenir bénévole, veuillez communiquer avec Julie à dir-volunteers@organizersincanada.com.

À ce propos, nous souhaitons également remercier chaleureusement Collette Oswald et Jessica Ney pour tout leur travail. Elles nous manqueront toutes les deux au sein du comité !

Allison Weigensberg
[Director of Education](#)

NOUVELLES DU DÉVELOPPEMENT

Renouvellement du membre associé national



1-800-GOT-JUNK ? est une entreprise d'enlèvement de déchets à service complet, qui offre un service le jour même ou le lendemain. Si vos clients ont besoin d'un enlèvement de déchets, 1-800-GOT-JUNK ? leur fournira un devis gratuit et sans obligation.

Renouvellement du membre associé régional

STORAGE WARRIOR



Nous achetons des successions et des collections entières en Colombie-Britannique, des bandes dessinées aux appareils électroniques d'époque, et tout ce qui se trouve entre les deux. Nous nous assurons que vous ne jetez rien de précieux par accident, et souvent NOUS VOUS PAYONS pour vos objets indésirables ! Nous vous aidons à trier, à réduire la taille de vos objets, à les donner et à les débarrasser de la ferraille.

Jessica Oman

Courriel : hello@storagewarrior.ca

Téléphone : 778-887-5565

Site web : www.storagewarrior.ca



[Atlas Junk Removal Inc.](#) est un service local d'élimination des déchets à Victoria (Colombie-Britannique). Nous offrons des [services complets d'enlèvement](#) et de [location de bacs](#) à des prix abordables pour l'élimination de meubles, d'appareils électroménagers, d'appareils électroniques, de matériaux de [rénovation](#) et de [construction](#), de résidus de jardinage et plus encore. Nous offrons le service amical et professionnel que vous voulez, combiné avec les économies de temps dont vous avez besoin.

Téléphone : 250-589-2467

Courriel : info@atlasjunkremoval.ca

Contact : Aaron Lawson



Simplifiez l'entreposage avec le service porte à porte Premium de Vaultra

Faites l'expérience de la commodité ultime avec le service **porte à porte** de **Vaultra Storage**. Dites adieu aux tracas liés à la location de camions et aux visites d'installations. La rationalisation du processus permet aux clients de bénéficier d'une expérience transparente et pratique. En tant qu'organisateur professionnel, vous vous efforcez d'offrir un service de premier ordre à vos clients et vous attendez le même niveau de service de la part de vos partenaires. Le service porte-à-porte de Vaultra Storage révolutionne la façon dont nous prenons en charge tous les besoins d'entreposage et de déménagement de vos clients lorsqu'ils ont besoin d'un entreposage temporaire pour leurs biens. En matière de déménagement et d'entreposage, " nous avons de la place pour ça " !

NOUVELLES DES MEMBRES

Félicitations aux membres suivants qui ont récemment obtenu le statut de feuille d'or!

Alison Lush – ALISON LUSH CERTIFIED PROFESSIONAL ORGANIZER – Montreal, QC

Pages de médias sociaux des Organiseurs professionnels au Canada



Facebook

3,471 followers (24 new)

4,010 post reach

1,037 post engagements

3 471 followers (24 nouveaux)

4 010 portée du message

1 037 engagements de messages



**Professional Organizers
in Canada**

@professionalorganizerscanada

Instagram

2,037 followers (43 new)

1,117 accounts reached

161 post interactions

9,388 impressions

2 037 followers (43 nouveaux)

1 117 comptes atteints

161 interactions avec les messages

9 388 impressions



1,101
posts

2,037
followers

553
following

POC - Professional Organizers in Canada

Community

National Association of Professional Organizers 🇨🇦

Need to find an Organizer?

Want to be a Professional Organizer?

Visit our site to learn more! 👉👉👉

linktr.ee/organizersincanada

Professional dashboard

1.1K accounts reached in the last 30 days.

Vous avez manqué un numéro du Bulletin des OPC ou vous souhaitez consulter un numéro précédent ?

Saviez-vous que vous pouvez trouver les anciens numéros du Bulletin des OPC à partir d'avril 2016 ? Les anciens numéros du Bulletin des OPC sont disponibles sur le site web dans la zone réservée aux membres sur la page *Bulletin des OPC* (POC Talk en anglais) (connexion requise).





**Organisateurs professionnels au Canada est fière d'être affiliée à
NAPO, ICD, NASMM et APDO**

**Organisateurs professionnels au Canada reconnaît et remercie tous ses
membres associés pour leur soutien et leur partenariat continus.**



maxsold

Get in on the auction!

ShelfGenie®

a neighbourly company



ATLAS JUNK REMOVAL INC.

TRAUMA CARE

CLEANING SERVICES

since 1995



ZENSURANCE



We've Got Room For That™





Estate & Contents Sales

[Unsubscribe](#)

Professional Organizers in Canada 20 Stancroft Drive Richmond Hill, Ontario L4C 4N1 Canada (647) 805-9923